
Základní škola Ostrava – Mariánské Hory 

Gen. Janka 1208, 709 00  Ostrava 

Zápis ze schůze Školské rady 
 
 
Datum konání:   18. 3. 2024, 16:00 hod. 
Místo konání:    
 

sborovna ZŠ Gen. Janka 

Přítomni členové ŠR:   Jana Pagáčová, MBA 
    Mgr. Karin Třaskošová, MPA 
    Bc. Petra Chejnová, DiS. 
    Mgr. Simona Guzdková, MBA
    Mgr. Karolína Bátrlová 

Ing. Yvona Dejčíková  

Host:    
 

Mgr. Bc. Martin Kolář, ředitel školy 

     

Program: 

1) Projednání zprávy ČŠI, nápravná opatření  

2) Různé, diskuze

 

 

Schůzi ŠR zahájila v 16:00 hod. předsedkyně školské rady paní Jana Pagáčová, MBA , která přivítala 

všechny přítomné členy školské rady a pana ředitele školy. Paní předsedkyně konstatovala, že školská rada je 

usnášeníschopná, když je přítomno 6 z 6 členů školské rady a hned po zahájení, z důvodu projednávání zprávy 

ČŠI a přijatých opatření k odstranění nedostatků uvedených v inspekční zprávě, nechala hlasovat o účasti pana 

ředitele Mgr. Bc. Martin Kolář na jednání školské rady. 

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 6, proti 0, zdržel se 0

1.) Dále paní předsedkyně seznámila přítomné s programem zasedání školské rady, který byl všem 

členům a panu řediteli zaslán dne 20.2.2024 jako součást pozvánky na zasedání školské rady. Poté bylo 

o programu zasedání hlasováno.

Školská rada schválila program (viz výše)

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

2.) Projednání zprávy ČŠI a přijatých opatření k odstranění nedostatků uvedených v inspekční zprávě 

Členové školské rady se seznámili se zaslaným obsahem zprávy ČŠI a s přijatými opatřeními k odstranění 

nedostatků uvedených v inspekční zprávě, které byly vypracovány ředitelem školy. 

Návrh zaslaných nápravných opatření, jejichž cílem je eliminace 3 slabých stránek, které ČŠI identifikovala v 

rámci prováděné inspekční činnosti pan ředitel na zasedání školské rady slovně okomentoval.  Školská rada 

konstatovala zlepšení výsledků školy ve srovnání s výsledky inspekční činnosti z roku 2019.

Školská rada projednala zprávu ČŠI a její pojednání vzala na vědomí

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 



3.) Různé, diskuze

V rámci diskuze byl vznesen dotaz, zda bude aktualizovaná virtuální prohlídka školy. Pan ředitel upřesnil, že 

na webových stránkách škola nadále pracuje a dolaďuje jejích podobu, což jakousi dobu potrvá. Webové 

stránky budou dle očekávaných předpokladů dokončeny příští školní rok. 

Dále pan ředitel informoval školskou radu, že nad rámec legislativy objednal svázání výroční zprávy do  pevné 

vazby tak, aby tato mohla být uchovávána nejen v elektronické podobě, ale rovněž i v tištěné. 

Pan ředitel rovněž informoval o možnosti nákupu oblečení reprezentujícího základní školu a s tím spojené 

spuštění e-shop s kolekcí školního oblečení na základě vítězného návrhu, bližší informace mohou rodiče, děti 

a další zájemci získat na webových stránkách školy.

Školská rada vzala tyto informace na vědomí.

Závěrem paní předsedkyně sdělila, že příští termín zasedání školské rady svolá v druhé polovině června, a to 

některé pondělí, termín bude upřesněn. Následně předsedkyně školské rady poděkovala přítomným za účast a 

rozloučila se. 

Školská rada byla ukončena v 16.51 hodin. 

V Ostravě dne 18. 3. 2024 

Jana Pagáčová, MBA

Zapsala: Mgr. Karin Třaskošová, MPA předsedkyně ŠR 


